
 

   

   
 

Vågsbygd Seilforening                     
Styret           

        

              
Referat fra Styremøte 3.11.20 
 
Tilstede:  Bjørn Stien, Jesper Magnussen og Erik Børresen 
 
1. Avtale med Madhuset 

Revidert avtaleforslag ble godkjent av styret.  Avtalen er også avklart med huskomiteen.  

 

2. Gjennomgang av regnskap og fakturering 

Bjørn følger opp medlemmer som ikke har betalt medlemsavgift.  

 

3. Innbrudd 

Vi har hatt et innbrudd.  Bjørn har arbeidet med en inventarliste og liste over nøkler. Han har også meldt 

saken til politi og forsikringsselskap og har laget en oversikt over hva som er tapt.  

 

4. Covid-19 

Styret tok en ny gjennomgang av smittesituasjonen i forhold til medlemsaktiviteter. 

 

5. Sponsoravtaler 

Oppfølging av sponsoravtaler ble gjennomgått. 

 

6. Neste styremøte 

Neste møte den 08 Desember 2020. 

 

Erik Børresen, Referent 


